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P r o t o k ó ł    Nr    XXXV/2017 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 28 września 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1220  

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radny Marcin Żebrowski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XXXV Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę Potocką-Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Annę Żebrowską Zastępcę Prezydenta Miasta, 

Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego Sekretarza Miasta, 

radnych, Honorowego Obywatela Miasta Ciechanów Panią Bibianę 

Mossakowską, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, 

przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta oraz Pani Barbara Kornatowska 

Przewodnicząca RM Ciechanów wręczyli Panu Dariuszowi Węcławskiemu oraz 

Panu Marianowi Klubińskiemu medale „ Za Zasługi dla Ciechanowa”. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński odczytał list z podziękowaniami od Pana 

Mariana Klubińskiego. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca RM Ciechanów odczytała list Pań 

Anity i Ewy Borodzicz. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik złożył wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad projektu uchwały na druku Nr 9 w sprawie zmiany uchwały 

Rady Miasta Ciechanów nr 449/XXX/2017 z dnia 27 kwietnia 2017 roku w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Ciechanów. 

Pan radny Stanisław Talarek złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały na druku nr 8 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta 

Ciechanów. 

Głosowanie dotyczące wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały na 

druku Nr 9: 
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Za    - 19 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie dotyczące zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na druku Nr 8: 

Za    - 9 

Przeciw   - 4 

Wstrzymało się  - 7 

Projekt uchwały pozostał w porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad w całości: 

Za    - 20 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności ZWiK Sp. z o.o. za rok 2016-   druk Nr 1 

 

5. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów– druk Nr 2 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017  

-    druk Nr 3 

 

3/ w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta  

Ciechanów do roku 2022 – druk Nr 4 

 

4/ w sprawie  nabycia nieruchomości na własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk Nr 5 
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5/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy  

Miejskiej Ciechanów – druk Nr 6 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy  

Miejskiej Ciechanów – druk Nr 7 

 

7/ w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta Ciechanów – druk nr 8 

8/ w sprawie zmiany uchwały Rady Mias5ta Ciechanów nr 449/XXX/2017 z 

dnia 27 kwietnia 2017 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta 

Ciechanów – druk Nr 9 

 

    6.     Interpelacje. 

 7.     Czas dla Zarządów Osiedli.                             

 8.     Zapytania i wolne wnioski. 

 9.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka       

         wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

            10.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pkt. 3. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

 

Pkt. 4. Sprawozdanie z działalności ZWiK Sp. z o.o. za rok 2016-   druk Nr 1 

 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag 

 

Pkt. 5. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciecha-

nów– druk Nr 2 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że jest to kolejna dobra 

zmiana budżetu na 2017 rok, która dotyczy wprowadzenia środków unijnych na 

ten rok i na rok przyszły, 8 mln zł, w tym refundacja inwestycji już przeprowa-

dzonej. 8 mln zł na Krzywą Halę, Plac Piłsudskiego i Pasaż Marii Konopnickiej. 

Łączne dofinansowanie zewnętrzne 95%, tylko 5% wkładu własnego. Pan Prezy-

dent po0informował, ze trwają starania o kolejne środki zewnętrzne, o kolejne 

podwójne finansowania zadań. Pan Prezydent wyraził nadzieję, że w najbliższym 
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czasie zapadnie kolejna decyzja dotycząca finansowania planowanych przez mia-

sto inwestycji (ul. Sienkiewicza i centrum Park & Ride). Wprowadzenie 8 mln zł 

do budżetu pozwala po raz kolejny obniżyć wysokość emitowanych obligacji o 

2,5 mln zł. Pan Prezydent poinformował również, że za wnioskiem TBS miasto 

zadecydowało o przekazaniu dodatkowych środków na remonty, 50 tys. zł, na 

podłączenie budynków komunalnych do sieci ciepłowniczej. Zmiana budżetu do-

tyczy też jednej z inwestycji, która miała być zrealizowana w 2017 roku, ale w 

związku z tym, że dwukrotnie był przeprowadzony przetarg i nie udało się wyło-

nić wykonawcy inwestycja zostanie wprowadzona do WPF, jest to modernizacja 

COEK „Studio”. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
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Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 498/XXXV/2017. 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017 -    druk Nr 3 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 499/XXXV/2017. 
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3/ w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Ciechanów 

do roku 2022 – druk Nr 4 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 500/XXXV/2017. 
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4/ w sprawie  nabycia nieruchomości na własność Gminy Miejskiej Ciechanów – 

druk Nr 5 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 501/XXXV/2017. 
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5/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy 

Miejskiej Ciechanów – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 502/XXXV/2017. 

 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 
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6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy 

Miejskiej Ciechanów – druk Nr 7 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została podjęta 

i nosi nr 503/XXXV/2017. 

 

7/ w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta Ciechanów – druk nr 8 

 

Pan radny Robert Kuciński poinformował, że klub radnych PiS będzie głosował 

przeciw przyjęciu uchwały. 
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Pan radny Jerzy Racki poinformował, że w pełni popiera wniosek pana radnego 

Stanisława Talarka i wątpliwość pana radnego budzi tryb wprowadzenia projektu 

uchwały, pomysł narodził się wśród mieszkańców ulic Gruduskiej, Przasnyskiej 

i Wojska Polskiego, zebrano ponad 300 podpisów za tym projektem, co by świad-

czyło o bardzo powszechnym poparciu mieszkańców, pan radny wspomniał, że 

na początku kadencji została uchwalona uchwała dotycząca wprowadzenia inicja-

tywy obywatelskiej i pana radnego zastanawia dlaczego ten projekt uchwały nie 

jest taką inicjatywą obywatelską skoro wśród mieszkańców tej części miasta uzy-

skał tak dużą aprobatę.  

 

Pan radny Krzysztof Leszczyński wyjaśnił, że projekt uchwały został złożony na 

podstawie wniosku złożonego przez ponad 260 mieszkańców okolicznych ulic. 

Mieszkańcy poprosili, dlatego że od wielu lat w tym miejscu stoi figura Chrystusa 

Króla, aby uszanować ich wolę i nazwać to rondo mianem Chrystusa Króla. Pan 

radny wspomniał, że nie należy się tu dopatrywać podtekstów politycznych czy 

społecznych. 

 

Pan radny Mariusz Stawicki nie zgodził się z argumentacją radnego Talarka, ze 

rondo czy ulica nie może być nazwana ulicą Chrystusa Króla, pan radny podał 

przykład, ze w Warszawie jest Plac Zbawiciela, w Gdańsku ul. Św. Ducha i nikt 

z tego powodu nie protestuje. Sama nazwa nie budzi obiekcji, pan radny poinfor-

mował, że klub radnych „Razem dla Ciechanowa” wstrzyma się od głosu, ponie-

waż nie chce brać udziału w wyborze pomiędzy Pułkownikiem Szendzielarzem 

„Łupaszką” a Chrystusem Królem. 

 

Pan radny Leszek Gożdziewski nadmienił, że w maju minął rok od pierwszego 

pomysłu podjęcia uchwały odnośnie nadania temu rondu im. Pułkownika Szen-

dzielarza „Łupaszki”. Pan radny zapytał kto pokryje koszty renowacji figury 

Chrystusa Króla. Pan radny uważa, że należy zakończyć batalię i niech bohater 

narodowy, którego uhonorował Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Pan Andrzej 

Duda też będzie patronem w Ciechanowie. Pan radny będzie głosował przeciw tej 

uchwale, bo dla pana radnego sprowadzanie spraw wiary, bardzo delikatnej i 

wrażliwej kwestii do jakiegoś skrzyżowania jest to brak szacunku dla innych, bo 

osoby wierzące mogą się poczuć urażone, jakim prawem ktoś szasta sformułowa-

niem Chrystus Król. 
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Pani radna Bogumiła Rybacka złożyła wniosek o zakończenie dyskusji. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak  x  

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski   x 
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski  x  
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

 x  

8. Robert Kuciński  x  

9. Agnieszka Kuźma  x  
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik   x 
13. Jerzy Racki  x  

14. Marek Rutkowski  x  

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
 x  

17. Bogumiła Rybacka  x  

18. Zenon Stańczak   x 
19. Mariusz Stawicki   x 

20. Stanisław Talarek  x  
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 6 głosami za, 10 głosami przeciw i  4 wstrzymującymi się nie została 

podjęta . 
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8/ w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Ciechanów nr 449/XXX/2017 z dnia 

27 kwietnia 2017 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Cie-

chanów – druk Nr 9 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
  x 

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski   x 

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek   x 

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 17 głosami za, bez głosów przeciw i 3 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 504/XXXV/2017. 
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Pkt. 6.     Interpelacje. 

Pani radna Bogumiła Rybacka zainterpelowała o poprawienie nowej mapy Cie-

chanowa, która pojawiła się na zamkowych błoniach. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zwrócił się z prośbą o rozważenie inwestycji wią-

żącej się z zagospodarowaniem terenu wokół SP Nr 7 w Ciechanowie, budowy 

stadionu z boiskiem i bieżnią oraz kortami do gry w tenisa ziemnego. 

Pan radny Stanisław Talarek zainterpelował o zamontowanie na ul. Bohaterów 

Września progów zwalniających. 

Pan radny Marek Rutkowski zapytał o możliwość ogłoszenia przetargu na projekt 

„Za Rossmanem” w połączeniu z innymi ofertami ogłaszanymi przez Urząd Mia-

sta. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o naprawę 

uszkodzonego „witacza” na drodze wjazdowej do Ciechanowa od strony Glino-

jecka a także dokonania przeglądu stanu technicznego i estetyki pozostałych zna-

ków (witaczy) przy drogach wjazdowych do miasta. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie 

naprawy lub zmiany nawierzchni drogi wjazdowej z osiedla Osada Fabryczna na 

drogę równoległą do ul. Mleczarskiej. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośbą dotyczącą wyko-

nania warstwy ścieralnej nawierzchni asfaltowej uli: Poli Gojawiczyńskiej, oraz 

Krzysztofa Kamila Baczyńskiego. 

 

Pkt. 7.     Czas dla Zarządów Osiedli.       

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu.                       

 

Pkt. 8. Zapytania i wolne wnioski 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zapytał czy nie można byłoby do czasu 

zakończenia ul. Sońskiej poddać pod wnikliwą opiekę służb policji ul. Ludowej, 

gdzie odbywają się „rajdy samochodowe i motocyklowe”. 
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Pan radny zwrócił uwagę na budżet obywatelski, gdzie kolejny rok będą 

realizowane wnioski, będą głosowania. Pan radny poinformował, że nie wszystkie 

place zabaw są w pełni wykorzystane. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik odniósł się do interpelacji pana radnego Wiesława 

Brzozowskiego w sprawie inwestycji sportowej na terenie SP Nr 7. Pan radny 

chciałby, aby wniosek ten był potraktowany bardzo racjonalnie. Pan radny 

nadmienił, że infrastruktura sportowa w mieście cały czas się poprawia. Pan radny 

powiedział, że należy zadać pytanie czy ta inwestycja jest tam potrzebna w takiej 

skali. To jest szkoła o profilu sportowym, ale najważniejszym zadaniem tej szkoły 

jest wspomaganie dzieci z różnymi dysfunkcjami, od trzech lat trwają zabiegi o 

to, aby objąć nauczycieli w tej szkole środkami na to, aby nauczyciele 

wspomagający mogli więcej godzin pracować z dziećmi. Roczny koszt to jest 

około 400 tys. zł. Pan radny przypomniał również, że w ciągu dwóch ostatnich lat 

na zebraniach osiedlowych mieszkańcy wskazywali na potrzebę budowy 

chociażby kanalizacji deszczowej i kompleksową przebudowę ul. Granicznej. Pan 

radny wspomniał, że najpierw trzeba do tego kompleksu dojechać, żeby móc z 

niego korzystać. 

Pan radny Mariusz Stawicki podziękował za odpowiedź na interpelację złożoną 

miesiąc temu, odnośnie uporządkowania nazw ulic w mieście. Pan radny otrzymał 

informację, że UM się do tego przymierza. Zachęcił państwa radnych do pracy w 

zespole, który być  może będzie się zajmował uporządkowaniem nazewnictwa 

ulic. 

Pan radny Zenon Stańczak zabrał głos w sprawie SP Nr 7, nie zgodził się z panem 

radnym Tomaszem Podsiadlikiem. Wzmocnił głos panów radnych 

Brzozowskiego i Rackiego w sprawie rozbudowy infrastruktury sportowej. Pan 

radny nadmienił, że jest tam potrzeba urządzenia terenu. Pan radny poruszył 

kwestię budowy ul. Sońskiej. Nadmienił, że budowa ta idzie bardzo wolno. Pan 

radny poinformował także ulica na Krubinie wzdłuż torów jeszcze nie ma nazwy                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

, zaproponował nazwę ul. Prosta. 

Pani radna Bogumiła Rybacka  odniosła się do odpowiedzi na interpelację w 

sprawie spotkania grupy mieszkańców przy Pasażu Marii Konopnickiej z 

władzami miasta. Pani radna poprosiła o remont małego odcinka ul. 

Kargoszyńskiej i umieszczenie jego w budżecie miasta na przyszły rok. 

Pan radny Robert Adamiak zwrócił uwagę na nadwyżkę masy bitumicznej w Alei 

Zwycięstwa i poprosił o jej usunięcie. Pan radny zwrócił się również z prośbą o 

montaż krawężników do końca ul. Gojawiczyńskiej, a także wyrównanie podłoża. 

Pani Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła uwagę, że na ul. Żeromskiego 

pojawiło się kilka wyrobisk ( na odcinku w kierunku ul. K.K. Baczyńskiego) i 

poprosiła o uzupełnienie.  
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Druga kwestia dotyczyła alei klonowo – lipowej za kościołem Św. Piotra, pani 

radna nadmieniła, że aleja została wysypana drobnymi kamieniami, a to stanowi 

duże utrudnienie. Pani radna zwróciła się z prośbą o utwardzenie tej alei. 

Pani radna nadmieniła, że rozbudowa infrastruktury sportowej przy SP Nr 7 jest 

to wniosek pisemny, który pani radna złożyła do budżetu na 2018 rok. 

Pan radny Leszek Goździewski w pierwszej kwestii zapytał czy podczas obrad 

sesji RM może być punkt dotyczący informacji o realizacji uchwałach zamiast 

punktu informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. Pytanie pana radnego podyktowane jest tym, że w 

listopadzie 2015 roku RM podjęła uchwałę o upoważnieniu Prezydenta Miasta do 

zawarcia umowy z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego, jeśli chodzi o 

kupno działki po kolumnie transportu sanitarnego w Ciechanowie. Mieszkańcy 

zostali zobligowani do złożenia deklaracji podatkowej, że osoby które wynajmują 

lokale nie będąc właścicielami musiały złożyć deklaracje podatkowe, aby opłacić 

podatek. Czy osoba, która nie jest właścicielem nieruchomości powinna płacić 

podatek? Pan radny poprosił pana prezydenta o poinformowanie mieszkańców co 

dalej z tym terenem. 

W drugiej kwestii pan radny zapytał dlaczego mieszkańcy miasta nie zabierają 

głosu na początku sesji, tylko w punkcie zapytania i wolne wnioski. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

Pan radny Michał Jeziółkowski wsparł wniosek Pani radnej Bogumiły Rybackiej 

w sprawie budowy ul. Kargoszyńskiej. 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska zawnioskowała o przegląd 

budynków mieszkalnych na osiedlu Bloki, a przede wszystkim orynnowania. 

Pani Przewodnicząca odczytała paragraf 66 Statutu GM Ciechanów w sprawie 

informacji z wykonania uchwał. Odnośnie dopuszczenia do głosu mieszkańców 

na początku Sesji pani przewodnicząca poinformowała, że będzie to jeszcze raz 

przemyślane i zostanie ustalona w tym temacie konkretna decyzja. 

Głos zabrała pani Jadwiga Płodziszewska mieszkanka Ciechanowa w sprawie nie 

udzielonej odpowiedzi na wniosek. 

Głos zabrał Pan Janusz Witczak mieszkaniec Ciechanowa w sprawie jawności i 

transparentności funkcjonowania Urzędu Miasta. Zapytał dlaczego w 

kalendarium na stronie internetowej UM nie znajduje się informacja o terminach 

posiedzeń Komisji i Sesji RM. Pan Janusz Witczak zapytał także o umieszczanie 

projektów uchwał na stronie internetowej UM. Zdaniem Pana projekty uchwał nie 

są umieszczane w sposób łatwy, dostępny dla mieszkańców. 
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W ostatniej kwestii Pan Janusz Witczak zapytał czy profil na facebooku Krzysztof 

Kosiński – osoba publiczna, jest prowadzony przez Prezydenta Miasta czy przez 

urzędników miejskich. 

 

Pkt. 9.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka      

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca RM przedstawiła radnym 

korespondencję jaka wpłynęła w okresie międzysesyjnym. 

Pkt. 10.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XXXV Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 06.10.2017r. 

 

 


